
 
 
 
Til 
 
Åfjord kommune 
v/Jan Ove Berdahl 
 
           Åfjord, 19/1.2020 
 

 
SØKNAD OM MIDLER 

 
Viser til vår tidligere samtale, og ønsker også i år å søke om kr. 100.000,- til vårt 
prosjekt Åfjordsdagan 2020. 
 
Idrettslaget har nå besluttet at vi ønsker å prøve å arrangere Åfjordsdagan nok et år, 
og skape et arrangement for hele kommunen. Fjorårets arrangement ga oss mange 
positive tilbakemeldinger, og stemningen i idrettslaget for å forsøke nok et år er 
meget positivt.  
 
Åfjordsdagan slik det en gang var blir husket som en positiv opplevelse for alle 
innbyggere, og savnet har vært stort etter et tilsvarende arrangement.  
Vi har mange medlemmer med dugnadsånd og pågangsmot som gjerne ønsker å 
være med på å gjennomføre dette, og som har troen på at vi skal få til noe som er 
positivt både for bygdens innbyggere og tilreisende. 
 
Vi er allerede i dialog med handelsstanden i sentrum og andre lag og foreninger som 
også i år ønsker å være med å bidra, så vi har stor tro på at dette arrangementet kan 
bli en årlig tradisjon for vår del.  
Vi har også tett dialog med arrangørene av festivalen på Bessaker og Stokksund for 
å samkjøre våre arrangement, innkjøp og for å unngå unødvendige 
dobbeltbookinger. 
 
Men enhver nyetablering pådrar seg en del kostnader, og derfor ønsker vi å søke 
Åfjord kommune om støtte til vårt prosjekt. Dette for å sikre oss at vi ikke må bruke 
idrettslagets egenkapital for å finansiere nødvendige innkjøp til dette arrangementet 
som vi både håper og tror vil bli et flott sosialt høydepunkt for hele lokalsamfunnet. 
Fjorårets resultat viser at vi har nok har en liten vei å gå før dette vil bære seg selv 
økonomisk, og vi håper derfor på positiv tilbakemelding også på årets søknad. 
 
 
 
Med vennlig hilsen  
 
 
Halvor V. Bueng 
Leder, Åfjord IL 


